

La municipalite de Stoneham

Comprenant les cantons de Stoneham et Tewkesbury.

PROCLAMATION DU 18 JUIN 1845.

Le canton de Stoneham :

Proclamation du 19 octobre, 1792.

Borné au sud-est, par le fief Saint Joseph, le comté D'Orsanville, la seigneurie de Charlesbourg et le canton de Tewkesbury ; au nord-est, par le dit canton de Tewkesbury ; au nord-ouest, par Nos terrs vacantes ; et au sud-ouest, par le fief Saint Ignace. Commencant à un poteau planté dans l'arrière ligne du dit fief Saint Joseph, érigé pour le coin sud de l'étendue de Nos terres vacantes dont un arpentage a été fait ; et de là, courant le long des bornes nord-est du dit fief Saint Ignace, magnétiquement nord, 22 degrés ouest, 1640 chaînes, jusqu'à un poteau érigé pour le coin ouest de la dite étendue de Nos terres vacantes appelée le canton de Stoneham ; de là, magnétiquement nord, 68 degrés est, 520 chaînes, jusqu'à un poteau érigé pour le coin ouest du dit canton de Tewkesbury et le coin nord de la dite étendue de terre appelée le canton de Stoneham ; de là, le long des limites sud-ouest du dit canton de Tewkesbury, magnétiquement sud, 22 degrés est, 1050 chaînes, 40 chaînons, jusqu'à un poteau érigé pour le coin est de la dite étendue de terre appelée le canton de Stoneham et le coin sud du canton de Tewkesbury ; de là, magnétiquement sud, 68 degrés ouest, le long de la ligne de limite nord-ouest du canton de Tewkesbury, 234 chaînes, jusqu'à un poteau érigé pour le coin ouest du canton de Tewkesbury ; de là, le long de la ligne de limite sud-ouest du canton de Tewkesbury, magnétiquement sud, 22 degrés est, 549 chaînes, 44 chaînons, jusqu'à un poteau érigé pour le coin sud du dit canton de Tewkesbury et le coin est de l'étendue de terre susdite appelée le canton de Stoneham ; et de là, le long de l'arrière ligne de la dite seigneurie de Charlesbourg, du dit comté D'Orsanville, et du dit fief Saint Joseph, magnétiquement sud, 58 degrés ouest, 291 chaînes, jusqu'au point de départ, contenant environ 67,400 acres de terres et la réserve ordinaire pour les grands chemins.

Le canton de Tewkesbury :

Proclamation du 6 février, 1800.

Borné au sud-est, par les seigneurie de

The municipality of Stoneham.

Comprising the townships of Stoneham and Tewkesbury.

PROCLAMATION OF THE 18TH JUNE 1845.

The township of Stoneham :

Proclamation of the 19th October, 1792.

Bounded on the south-east, by the fief St. Joseph, the comté D'Orsanville, the seigniory of Charlesbourg and the township of Tewkesbury ; on the north-east, by the said township of Tewkesbury ; on the north-west, by Our waste lands ; and on the south-west, by the fief St-Ignace. Beginning at a post standing in the rear line of the said fief St-Joseph, erected for the southerly corner of the tract of Our waste lands whereof a survey hath been made ; and running from thence, along the north-easterly bounds of the said fief St-Ignace, north, 22 degrees west, by the needle, 1640 chains, to a post erected for the westerly corner of the aforesaid tract of Our waste land called the township of Stoneham ; thence, north, 68 degrees east, by the needle, 520 chains to a post erected for the westerly corner of the said township of Tewkesbury and the northerly corner of the aforesaid tract called the township of Stoneham ; thence, along the south-westerly bounds of the said township of Tewkesbury, south, 22 degrees east, by the needle, 1050 chains, 40 links, to a post erected for the easterly corner of the aforesaid tract called the township of Stoneham and the southerly corner of the township of Tewkesbury ; thence, southerly, 68 degrees west, by the needle, along the north-westerly boundary line of the township of Tewkesbury, 234 chains, to a post erected for the westerly corner of the township of Tewkesbury ; thence, along the south-westerly boundary line of the township of Tewkesbury, south, 22 degrees east, by the needle, 549 chains, 44 links, to a post erected for the southerly corner of the said township of Tewkesbury and the easterly corner of the aforesaid tract called the township of Stoneham ; and thence, along the rear lines of the said seigniory of Charlesbourg, of the said comté D'Orsanville and of the said fief St. Joseph, south, 58 degrees west, by the needle, 291 chains, to the place of beginning, containing about 67,400 acres of land and the usual allowance for highways.

Township of Tewkesbury :

Proclamation of the 6th February, 1800.

Bounded on the south-east, by the seignio-